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Dat de vos volstrekt ten onrechte zeer be-
streden wordt is natuurlijk allang bekend. 
Maar jagers krijgen het steeds weer voor 
elkaar om de schade die vossen zouden 
aanrichten te mogen bestrijden en wel met 
het geweer, tot vaak ‘s nachts met licht-
bakken aan toe. Wreed en zinloos.
Sinds 2015 is in Luxemburg een jacht-
verbod op vossen van kracht. De explosie 
van de populatie, zoals door tegenstanders 
van dit jachtverbod was voorspeld, 
is uitgebleven. Recent is bekend geworden 
dat de vossenpopulatie in de afgelopen 

jaren stabiel is gebleven. De jacht op vos-
sen blijft dan ook in Luxemburg verboden.

Hoog tijd om dit ook in Nederland een 
jachtverbod in te stellen. Grote delen van 
ons land, zoals de duinen, zijn in feite al 
jaren jachtvrij, en er zijn absoluut geen 
problemen met vossen. En het fabeltje dat 
de achteruitgang van de weidevogels kan 
worden gekeerd door vossen te schieten is 
wijdverbreid, maar onzin. De achteruitgang 
van de weidevogels komt vooral door de 
monocultuur in de veeteelt.
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